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Rada Libereckého kraje na svém posledním jednání (4. 9.) vzala na vědomí Výroční zprávu o
realizaci protidrogové politiky Libereckého kraje za rok 2011.

Výroční zpráva podává informace o krajské protidrogové politice a drogové situaci na území
kraje. Podklady pro zprávu jsou čerpány od obcí, poskytovatelů protidrogových a dalších
sociálních služeb, zdravotnických a školských zařízení, justice a represivních složek.

„Neproblematičtější ilegální drogou v kraji zůstává pervitin produkovaný v malých kuchyňských
laboratořích a také stále častěji vyráběný organizovanými skupinami,“ informoval radní Pavel
Petráček (ČSSD). Tyto skupiny jsou také výrazně zapojeny do organizace dovozu léků pro
výrobu pervitinu z Polska (policie na území kraje realizuje cca 3 záchyty týdně).

V roce 2011 využilo některé z 8 protidrogových služeb celkem 1.533 uživatelů návykových látek
(v porovnání s rokem 2010 se jedná o nárůst o 107 osob). Na zmíněné služby se rovněž obraceli



patologičtí hráči (57 osob). Jedná se o aktuální problematiku, která není v rámci ČR zmapována.
V současné době je prováděna analýza stavu patologického hráčství v Libereckém kraji, jehož
výsledky budou dostupné na počátku příštího roku.

Výroční zpráva je dostupná na webovém portálu Libereckého kraje.


